
Vragen CDA commissie M&B d.d. 28-10-2019 betreffende het C-Stuk 8.j. Gaarne dit te betrekken bij 
agendapunt 4.a Voordracht Begroting 2020 en Memorie van Antwoord

Aanleiding 

De gemeenteraad van Haarlemmermeer heeft aan GS, specifiek aan de heer Tekin op 17 oktober 
2019 een brief gestuurd. In deze brief verwijzen zij naar de tekst in het Coalitieakkoord Duurzaam 
Doorpakken inzake de Bereikbaarheid Bollenstreek. Zij geven aan dat zij zich kunnen vinden in de 
voorgestelde fasering en het opnieuw kijken naar de voorkeursvariant op basis van het Noord-
Hollands belang. De gemeenteraad geeft voorts aan benieuwd te zijn naar de uitwerking en de 
gevolgen voor de voortgang van het traject. Dit in verband met de grote woningbouwopgaven 
waarvoor zij staan en de zorgen die zij hebben over de bereikbaarheid van Haarlemmermeer-West, 
die nu al sterk onder druk staat, in de nabije toekomst te kunnen borgen. Wanneer vindt 
besluitvorming plaats?

Vragen:

1. Herkent u zich in de bezorgdheid over de bereikbaarheid van de gemeenteraad van  
Haarlemmermeer?

2. Bent u van mening dat prioriteit moet worden gegeven aan het adresseren van deze 
bezorgdheid gezien de gevolgen voor de bouwopgave van deze gemeente?

3. Welke communicatie c.q. overleg  heeft er gezien bovenstaande brief van de gemeenteraad 
van Haarlemmermeer plaatsgevonden over de Bereikbaarheid Bollenstreek met niet alleen 
hen maar ook de gemeenten in Zuid-Kennemerland en de Bollenstreek alsmede de 
Vervoerregio Amsterdam, Holland-Rijnland en de Provincie Zuid-Holland? Hoe verloopt de 
communicatie met bewoners, bedrijven en andere belanghebbende?

4. Wanneer kan de gemeenteraad van Haarlemmermeer een reactie van u verwachten en nog 
beter een planning?


